
Protokół nr 28 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Nowym Tomyślu 

z dnia 22 maja 2017 r. 

 

Przewodniczący Jakub Skrzypczak otworzył posiedzenie  Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu – które odbyło się w 

Urzędzie Miejskim. W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Jakub Skrzypczak – Przewodniczący 

2. Maciej Bielawa 

3. Adam Polański  

4. Tomasz Radwan                                 

5. Adam Szofer  

6. Michał Szofer 

7. Rafał Sara  

8. Mateusz Jandy 

Nieobecny radny: Jan Klimko. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

W posiedzeniu udział wzięli również: Pani Katarzyna Łukaszewicz Naczelnik wydziału 

Oświaty Kultury i Sportu UM oraz Maria Wysocka – Raginia inspektor  wydziału Oświaty 

Kultury i Sportu UM  

Przewodniczący Jakub Skrzypczak odczytał protokół z ostatniego  posiedzenia komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych, który został przyjęty jednogłośnie. 

W ramach porządku posiedzenia przewodniczący poprosił zaproszonych pracowników 

wydziału OKiS o przedstawienie zagadnień związanych z działalnością oddziałów 

przedszkolnych na terenie gminy. Pani inspektor wydziału OKiS przedstawiła dane liczbowe 

dotyczące poszczególnych oddziałów przedszkolnych oraz szczegółowo omówiła sposób i tryb 

przyjmowania dzieci do przedszkoli ( zał. nr 2 do protokołu ,, Rekrutacja – 2017’’ ) oraz 

omówiła plany inwestycyjne dotyczące rozbudowy gminnej bazy przedszkolnej zarówno w 

mieście jak i w poszczególnych sołectwach. 

Przewodniczący zadał pytanie dotyczące niepublicznych przedszkoli działających na terenie 

gminy. Pani Inspektor wyjaśniła, że na chwilę obecną gmina nie posiada aktualnych danych 



dot. niepublicznych przedszkoli, poinformowała również , iż stawka przedszkolna po 

otrzymanej dotacji wynosi 538,43 zł, wyjaśniła, że dotacja jest ustalana miesięcznie w stosunku 

do faktycznej liczby dzieci, za uczęszczanie do przedszkoli dzieci z innych gminy obciążane są 

samorządy Grodziska Wlkp, Rakoniewic i Kuślina. 

Radny Adam Szofer zapytał o ilość dzieci w przedszkolach niepublicznych oraz ile jest dzieci 

w poszczególnych oddziałach – odpowiedź zawarta jest w zał. nr 2 „Rekrutacja -2017”, której 

udzielono wcześniej. 

Kontynuując radny pytał również, czy istnieje prawdopodobieństwo, że w związku z 

prognozowaną demografią  rozbudowa przedszkoli jest nieracjonalna i czy w związku z tym 

nie należało by wspierać oddziały niepubliczne. 

Pani inspektor wyjaśniła, że zdecydowana większość rodziców wolała by posłać dzieci do 

przedszkola publicznego. 

Radny Adam Polański zadał pytanie odnośnie otwarcia 4 oddziału przy Szkole Podstawowej 

nr 1 , w odpowiedzi pani Inspektor poinformowała, iż decyzja w tej sprawie zapadnie we 

wrześniu  

Przewodniczący poprosił o wolne głosy,  

- brak wolnych głosów zamknięto posiedzenie.   

Po wyczerpaniu tematów posiedzenie Komisji zostało zakończone. 

 

Protokołował       Przewodniczył 

       Przewodniczący Komisji 

 

Jerzy Kimstacz      Jakub Skrzypczak 

 

 

 

 


